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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

  MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
  VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

 
  KLASA: 024-05/22-01/34 
  URBROJ: 2170-1-09-10-22-6 
  Rijeka, 01.04.2022. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 27. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
27. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 01.04.2022. godine (petak) s početkom u 18:00 sati 

u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni:  

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 26. sjednice VMO Gornji Zamet održane 08.03.2022. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Razmatranje prijedloga malih komunalnih akcija (komunalnih prioriteta) MO Gornji Zamet za 

2023. godinu 
2. Stavke komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. godinu u nadležnosti TD Rijeka plus 
3. Komunalna problematika 
4. Prometna problematika 
5. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
Vijeće je uzelo na razmatranje prijedloge malih komunalnih akcija (komunalnih prioriteta) MO Gornji 
Zamet za 2023. godinu. Javni poziv građanima za predlaganje projekata uređenja i održavanja 
komunalne infrastrukture otvoren je do 15. travnja 2022. 
 
Zaključak: Vijeće će na sljedećoj sjednici objediniti zaprimljene prijedloge od strane građana te 
nadodati svoje prijedloge i poslati ih na obradu u smislu izvedivosti i financijske procjene 
prema Odjelu gradske uprave za komunalni sustav u sklopu dokumenta Prijedloga komunalnih 
prioriteta MO Gornji Zamet za 2023. godinu. 
 
AD 2 
 
2.1. Prema zaprimljenim informacijama od strane TD Rijeka plus stavka komunalnih prioriteta MO 
Gornji Zamet za 2022. godinu naziva: Rješavanje problema oborinskih voda u Ulici Josipa Lenca 
Spodolčeva u blizini k.br. 19 za koju je osiguran financijski iznos od 40.000,00 kn neće se moći izvesti 
budući je nakon obilaska lokacije tijekom posljednjih oborina ustanovljeno da oborinske vode koje ulaze 
u okućnicu kod kućnog broja 19 u Ulici Josipa Lenca Spodolčeva potječu iz oborinskih vertikalnih 
susjednih krovova, te stoga nisu u nadležnosti TD Rijeka plus.  
 
Zaključak: Vijećnici su razmotrili zaprimljene informacije te su suglasni da se navedena 
sredstva ukoliko bude moguće utroše u asfaltiranje/sanaciju pješačkog puta koji spaja ulice 
Bože Starca Jurićeva i Grabovac. Više informacija na ovu temu znat će se do sljedeće sjednice 
u svibnju. 
 
2.2. Vijećnici su kratko prokomentirali stavku komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. godinu 
naziva: Povećanje stupnja sigurnosti na prometnicama na području MO Gornji Zamet koja je nastavak 
na realiziranu stavku iz 2021. godine (prometna ogledala, znakovi te nova horizontalna signalizacija).  
 
Zaključak: Kao i prošle godine prikupit će se svi prijedlozi i upiti građana te usvojiti sve što od 
strane struke i nadležnih bude odobreno u smislu tehničkih i prometnih uvjeta te shodno tome 
moguće realizirati. Na ovu temu organizirat će se i terenski sastanak. 
 
AD 3 
 
3.1. G. Kovačević izvijestio je vijećnike o sastanku održanom u prostorijama TD Rijeka plus s 
direktorom, g. Smojverom i suradnicima. Sastanak se održao u utorak, 15. ožujka te je bio općenite 
naravi na temu suradnje i komunikacije po pitanju planiranih radova po komunalnim prioritetima te 
radova koji se mogu izvesti iz sredstava redovnog održavanja u nadležnosti TD Rijeka plus. Na 
sastanku je između ostalog ukratko bilo riječi i o postavi novog sigurnosnog stupića u Ulici Josipa 
Mohorića te nastavku komunikacije na temu proširenja (uređenja) nogostupa u dijelu Ulice Vladivoja i 
Milivoja Lenca. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.2. Sukladno dogovoru na sastanku g. Kovačevića s g. Smojverom te suradnicima zaprimljeno je i 
novo očitovanje na temu potrebe izgradnje nogostupa u dijelu Ulice Vladivoja i Milivoja Lenca preko 
puta k.br. 81 i 83. Za potrebe izgradnje nogostupa mora se, sukladno Zakonu o prostornom uređenju i 
gradnji pristupiti izradi projektne dokumentacije i ishoditi lokacijsku i građevinsku dozvolu, za što je 
potreban duži vremenski period. Jedan od glavnih uvjeta je da predmetna cesta ima potrebnu širinu i 
zadovoljava minimalne uvjete za izvedbu nogostupa na predloženom dijelu. Sukladno nastavku 
komunikacije na temu izvršit će se izvid kako bi se vidjele mogućnosti o mogućem fizičkom rješenju. 
Izdat će se i nalog za izmjerom širine kolnika u Ulici Vladivoja i Milivoja Lenca, a kako bi se utvrdilo 
može li se fizički napraviti nogostup. Informacije o poduzetim aktivnostima dostavit će se po provjeri 
stanja na terenu. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
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3.3. Tajnik MO informirao je vijećnike o ukazivanju građana na situaciju nedostajućeg znaka zabrane 
za pse u dječjem parku u Plješivičkoj ulici koji je odmah proslijeđen nadležnima, Odjelu gradske uprave 
za komunalni sustav. Odmah su zaprimljene i povratne informacije kako će se izdati nalog za postavom 
novog znaka te se napominje kako temeljem Oduke o komunalnom redu boravak psima nije dozvoljen 
na dječjim igralištima bez obzira na (ne)postojanje znaka zabrane. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.4. G. Kovačević i tajnik MO informirali su vijećnike o nastavku komunikacije na temu uređenja-
asfaltiranja nogostupa u Ulici Bože Starca Jurićeva uz Baptističku crkvu. Prema zaprimljenim 
informacijama predmetno će se realizirati iz sredstava redovnog održavanja za 2022. godinu. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
AD 4 
 
4.1. G. Kovačević informirao je vijećnike sa zaprimljenim odgovorom od strane TD Rijeka plus na temu 
izgradnje dva nova rotora predložena od strane građana – na spoju ulica Vladivoja i Milivoje Lenca, 
Josipa Mohorića i Milice Jadranić te na spoju ulica Vladivoja i Milivoja Lenca, Bogomira Ćikovića 
Marčeva i Tići. U tehničkom pojašnjenju upita zaključak je kako se predloženi rotori ne mogu izvesti na 
način da se upišu u postojeću geometriju prometnice jer svaki od njih zahtijeva zadiranje u okolne 
čestice što sa sobom nosi i ispitivanje vlasništva, kao i veće građevinske zahvate. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
4.2. Vijećnici su se osvrnuli na zaprimljene dopise/e-mailove od strane KD Autotrolej. Temeljem upita 
roditelja učenika srednjih škola predložen je pomak polaska linije 3A s Jelačić trga u 19:30 na 20:00 iz 
razloga što škola završava nastavu u 19:50, a polazak za Bezjake s Jelačić trga ide u 20:40. Također, 
zaprimljen je upit od strane KD Autotrolej na temelju pitanja više putnika, korisnika usluge koji žive na 
području Bezjaka za pomak polaska iz grada za Bezjake u 6:40, da se pomakne na 6:25 kako bi 
autobus koji prometuje u 7:10 stigao prije te vožnje obaviti još polazak Bezjaki-Turkovo-Bezjaki u 6:50. 
Također, zaprimljen je e-mail na temu zahtjeva od strane OŠ Zamet za pomakom polaska u 13:05 iz 
Bezjaka na 13:00 iz razloga što djeca kasne na nastavu u popodnevnu smjenu. Da bi se udovoljilo 
prijedlogu polazak s Jelačićevog trga u 12:35 morao bi se pomaknuti na 12:30 i polazak s Bezjaka u 
13:05 na 13:00. Od Vijeća MO zatraženo je mišljenje/suglasnost na temu navedenih zaprimljenih 
prijedloga. Vezano na ovu temu MO Gornji Zamet zaprimio je jedan prijedlog/primjedbu na temu 
voznog reda koja je dostavljena nadležnima na razmatranje, KD Autotroleju. 
 
Zaključak: Vijećnici su se složili sa zaprimljenim od strane KD Autotrolej te dali pozitivno 
mišljenje, a temeljem svih prijedloga koji su ocijenjeni prihvatljivim i izvedivim od strane 
stručnih službi. 
 
4.3. G. Kovačević i tajnik MO informirali su vijećnike o dopisu/e-mailu upućenom nadležnima, TD Rijeka 
plus na temu uočenih potreba i redovnog održavanja kao i prijedloga zaprimljenog od strane građana. 
Zatraženo je sljedeće: 
 

1. čišćenje začepljenih (lišće,pijesak) slivnih rešetki na spoju ulica Bože Starca Jurićeva i Ivana 
Grpca Strinina, 

2. čišćenje začepljenih (lišće,pijesak) slivnih rešetki na samom ulazu u Ulicu Franje Pilepića 
Pavina iz smjera Ulice Josipa Mohorića 

3. sanacija oštećene zaštitne ograde odmah iznad autobusne stanice u Ulici Josipa Mohorića kod 
k.br. 54 

4. temeljem prijedloga građana zamolio se izvid radi ispitivanja mogućnosti postave usporivača 
prometa u gornjem dijelu Ulice Soldanac, na potezu između k.br. 60A i 50 ili drugoj obližnjoj 
odgovarajućoj lokaciji. 

 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
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AD 5 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.                                    Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
               Predsjednik VMO Gornji Zamet  
                      Krunoslav Kovačević                          

 


